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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kíván segíteni a kormány az építőipari 
vállalkozásoknak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 Az infláció, a nemzetközi gazdasági hatások és a kormányzati politika tétlenségének következtében
óriási
 mértékben elszabadultak az alapanyagárak az építőiparban. Sorra érkeznek szerződésmódosítási 
kérelmek,
 uniós pályázatok esetében a ráemelési kérelmek, mert az eredetileg kalkulált költségekkel a 
kivitelezők már
 nem tudják garantálni a beruházások kivitelezését. Csak egy példa, Miniszter Úr: a faanyagok ára 
100%-kal
 emelkedett az elmúlt egy évben.
 A beruházásokat elnyerő cégek, vállalkozások tehát nagy bajban vannak, és úgy érzik, hogy 
Önöktől hiába
 várnak segítséget. Ezért itt a Parlament falai között én kívánok a hangjuk lenni a Jász-Nagykun-
Szolnok Megye
 4-es számú választókörzet bajban levő cégeinek, hogy támogatást kérjek. Hátha meghallják Önök 
is!
 Miniszter Úr, mondja meg, mit tehet egy cég, amely a tavalyi árakon nyerte el a beruházást?
 Ha szeretné tisztességesen elvégezni a munkát, akkor hitelt kell felvennie vagy a tartalékait kell 
felélnie. Az is
 előfordulhat, hogy nem tudják tartani a pályázatban vállalt kötelezettségeket az elszabadult 
alapanyagárak



 
 miatt, ezért csökkentett műszaki tartalommal kénytelenek elvégezni adott beruházást, ami nagyban 
rontja az
 eredetileg előirányzott minőséget és nem is feltétlenül szabályos. Végső esetben levonulnak a
 munkaterületről nehéz helyzetbe hozva ezáltal az önkormányzatot, egyházat, mikor ki a 
megrendelő.
 Ezeket a nehéz körülményeket Önök teremtették, miközben előre menetelést színlelve hátra vetik 
ezt a
 szegmensét is a magyar társadalomnak. A vállalkozások joggal érezhetik úgy, hogy a kormány 
magukra
 hagyta mind a megrendelőket, sok esetben ezek állami vagy önkormányzati intézmények, mind 
pedig a
 kivitelező vállalkozásokat.
 Kérdésem tehát, hogy milyen eszközökkel igyekszik a kormányzat megfékezni az építőipari 
alapanyagok
 áremelkedését? Továbbá, hogyan kívánnak segíteni az ágazat bajba jutott cégeinek?
 Várom érdemi válaszát!
 Tisztelettel,
 Csányi Tamás
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